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Vergaderjaar 2014–2015 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2015Z03403 

Vragen van de leden Mohandis en Oosenbrug (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en de Minister van 
Economische Zaken over de slechte ontvangst van TV West en TV Utrecht 
(ingezonden 26 februari 2015). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichten over de slechte ontvangst van TV West 
en TV Utrecht sinds het opnieuw instellen van de zenders vorige week?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat dit onwenselijk is, ook omdat de regionale zenders als 
rampenzender een onmisbare functie hebben en altijd toegankelijk moeten 
zijn? 

Vraag 3
Is er wel voldoende ruimte op de toebedeelde frequentie? Zo nee, waarom is 
dan gekozen voor die frequentie? 

Vraag 4
Wanneer gaat Ziggo dit oplossen? Wanneer wordt besloten of er een andere 
frequentie nodig is? Hoe gaat u daar op toezien? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Pieter Heerma (CDA), ingezonden 26 februari 2015 (vraagnummer 
2015Z03398).

1 Klachten over slechte ontvangst TV West houden aan, Ziggo overweegt betere frequentie voor 
regionale omroep

 
 
 
 
kv-tk-2015Z03403
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen


